
Forespørgsel vedr. placering af ”superhospital”

Jeg kunne godt tænke mig en forklaring på, hvorfor man netop har valgt at placere et såkaldt 
superhospital i Hillerød – altså tættere på statsministerens hjemkommune.
Rigshospitalet ligger centralt i et område med en langt større befolkning end den, man finder nær 
Hillerød, Rungsted og eksempelvis Taarbæk.
På Rigshospitalets grund ville man langt billigere kunne indrette et superhospital ved nedrivning af 
de resterende ældre bygninger og opførsel af et patienttårn samt indretning af og udbygning af 
eksisterende afdelinger i de eksisterende bygninger.
Opførslen af et patienttårn på ca. 20 ville i området ikke være til gene for omgivelserne, såfremt 
placeringen lå mellem fx hovedbygningen og Nørre Alle.
Jeg forstår simpelthen ikke, at en mio. indbyggere skal nordpå og ud på en pløjemark. Det lugter af 
uansvarlig forvaltning af vore skattekroner og politiske rænkespil. Det er skandaløst!
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